

玩轉音樂廳 齊齊扮鬼扮馬!

Put on your spookiest outfits and join us for a hair-raising musical adventure in the concert hall!

我的音樂日記 | Good Music for Kids

麥萊叔叔與他的搞鬼大屋 Alasdair's Haunted House Adventure



英國資深合家歡音樂會主持人
Devised & Presented by
麥萊 Alasdair Malloy
Multi-talented family concert presenter



指揮 Conductor
陳穎朗 Ray Chan



服飾主題 Dress code

搞鬼主題風格

Your spookiest outfit!

9.1.2026

星期五 Fri 7:30pm

10.1.2026

星期六 Sat 7:30pm

11.1.2026

星期日 Sun 3pm

香港大會堂音樂廳 HK City Hall Concert Hall | \$450 \$300 \$180

英語演出 In English | 適合六歲或以上 For ages 6+

"Brilliant entertainment for all." *Bournemouth Daily Echo*



主持 Devised & Presented by
麥萊 Alasdair Malloy

- Programme deviser & presenter of many original family concerts with orchestras such as The Hallé, BBC Philharmonic, Royal Liverpool Philharmonic Orchestra, Royal Scottish National Orchestra, London Mozart Players and more
- Former Principal Percussion, BBC Concert Orchestra

PROGRAMME

Charles Williams

Prokofiev

Mussorgsky

Falla

Leroy Anderson

Kazumi Totaka

Saint-Saëns

Vic Mizzy

Danny Elfman

Various

Grieg

Zach Wallmark

Bach

Kristen Anderson-Lopez/

Robert Lopez

David Rimelís

Mussorgsky

The Devil's Galop

Cinderella: Midnight

Pictures at an Exhibition: Gnome

El Amor Brujo: Ritual Fire Dance

The Waltzing Cat

Luigi's Mansion

Danse Macabre

The Addams Family Theme

Wednesday: Main Title

Alasdair's Magic Moments

Peer Gynt: In the Hall of the Mountain King

Transylvanian Tango

Toccata in D minor

Coco: Remember Me

The Cool Ghoul

Night on a Bald Mountain

歡迎大家蒞臨麥萊叔的搞鬼大屋！

噤！噤！噤！灰姑娘的午夜鐘聲響起，一班不速之客陸續現身，骷髏、吸血鬼、甚至貓貓都蠢蠢欲動搞搞震……懷我們以音樂之名，召喚巴赫、聖桑、浦羅哥菲夫、魔鏡、大蘇為大家左右護法，對抗所有淘氣鬼！屆時香港小交響樂團將演奏多首題材詭異怪趣的古典樂章及電影《玩轉極樂園》、《愛登士家庭》、遊戲《路易吉洋樓》等主題音樂。大家準備好連同樂團一齊扮鬼扮馬，穿上搞鬼服飾，展開一場驚心動魄、刺激驚鬼的音樂大歷險了嗎？

Beware! You have now entered the mysterious, the chilling, the SPOOKTACULAR Haunted House of Alasdair! As the clock strikes twelve, all creatures ghoulish and unruly have come out to play... and the only question is, are YOU brave enough to put on your spookiest outfits and join us for a thrilling adventure through the dark, creaky corridors of the Haunted House, as we battle off the naughty spirits with the most hair-raising music of Bach, Prokofiev, Saint-Saëns, *The Addams Family*, *Luigi's Mansion* and more?

門票現已於城市售票網發售

Tickets NOW available at URB.TIX

半價門票：專為學生、長者人士、殘疾人士及有需要人士提供半價優惠。
Half-price tickets available for full-time students, senior citizens, people with disabilities and their minder & College/tertiary Social Security Assistance residents.

凡購買正價門票4張或以上，可獲半價優惠。
10% discount for group bookings of 4 or more standard tickets.

連帶每張以上服務
Forage \$

香港小交響樂團保留更改節目及表演者之權利
Hong Kong Sinfonietta reserves the right to change the programme and artists.

電話及網上購票 Telephone & Online Booking

3166 1288 | www.URB.TIX.hk

門票查詢 Ticketing Enquiries

3166 1100

節目查詢 Programme Enquiries

2836 3336 | www.HKSL.org

流動應用程式 URB.TIX App



媒體合作
Media Partner

MOVIE
MOVIE
Now TV ch 116

Facebook Twitter YouTube

hong kong sinfonietta

香港小交響樂團